
Kommunfullmäktige har fattat beslut om målet: ”Det ska vara enkelt och säkert att gå och cykla i hela kommunen”. Trots 
detta prioriterar kommunledningen bara utbyggnad av gång- och cykelväg, GC-väg, i tätorterna Ösmo och Nynäshamn.

Vid senaste kommunfullmäktige den 9 maj skyllde man dock på att markägarna mellan Grödby och Sunnerby motsatte sig en utbyggnad. 
Kommunledningen sa att pengar inte var problemet. Om bara markägarna kunde övertalas så skulle en GC-väg byggas! Man föreslog att 
alla skulle hjälpas åt med detta. Sorundanet bjuder nu in ansvariga politiker, markägare, boende och andra intresserade till en diskussion 
om GC-väg mellan Grödby och Sunnerby. Vi kommer också att diskutera GC-vägar i hela kommunen. Jättehamnen Norvik ökar den tunga 
trafiken mycket och trafiksäkerheten måste förbättras med fler GC-vägar på fler platser!

Läs mer på www.sorunda.net. Varmt välkommen till möte med kaffe och bullar i Sorunda Bygdegård den 30 maj kl 19.00! 

Sorundanet bjuder in till diskussion den 30 maj kl 19.00


